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Laitosapulaiset toimivat päiväkodeissa siivouksen-, puhtaanapidon- ja 
ruokapalveluiden tehtävissä. Heidän perustehtävänsä on vastata ylläpito- 
ja perussiivouksesta, puhtaudesta ja tekstiilihuollosta, lisäksi joissakin 
yksiköissä vielä ruokahuoltoon liittyvästä tehtäväkokonaisuudesta.  
 
Varhaiskasvatuksen esihenkilöillä ei ole ammatillista osaamista tukea tai 
kehittää laitosapulaisten työtä. Päiväkodinjohtajat ovat hoidon-, 
kasvatuksen- ja opetuksen ammattilaisia. Laitosapulaisten siirto 
infrapalveluihin on tarkoituksenmukaista edellä mainituin perustein. 
 
Laitosapulaisten työpanosta ja osaamista tarvitaan edelleen 
päiväkodeissa. Hoidon-, kasvatuksen ja opetuksen henkilöstö ei heidän 
toimeensa kuuluvia tehtäviä voi tulevaisuudessakaan hoitaa.  
Tehtävänkuvaukset on päivitetty, jotta kaikille osapuolille tulee yhteinen 
näkemys mitä on laitosapulaisen työ päiväkodeissa. 
 
Infrapalveluihin siirtyvien laitosapulaisten määrä on yhteensä noin 16 
henkilöä.  
 
Laitosapulaisten siirto varhaiskasvatus- ja esiopetuspalveluista 
infrapalvelut –vastuualueelle tilapalveluihin tapahtuu 1.4.2022 alkaen. 
 
Asiasta on järjestetty yhteistoimintalain mukaiset neuvottelut 13.1.2022 ja 
3.3.2022 työntekijöitä edustavien järjestöjen kanssa (JHL, Jyty). 
Neuvottelussa päästiin yksimieliseen tulokseen.   
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää 
 
1. hyväksyä infrapalveluihin siirtyvän laitosapulaisiin liittyvän 
yhteistoimintaneuvottelutuloksen, 
2. siirtää varhaiskasvatuksen laitosapulaiset infrapalvelut –vastuualueelle 
tilapalveluihin 1.4.2022 alkaen. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.    
 
Va. tekninen johtaja Timo Oja ja sivistysjohtaja Leena Laakso poistuivat 
kokouksesta tämän asian käsittelyn jälkeen klo 18.06. 


